
Skolebestyrelsesmøde 
24-10-2024 

17:30 – 20:30 

  

Agenda:  

Tidspunkt  Punkt  Ansvarlig  

17:30  

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre  

Elever:  

• Intet 

Ledelse: 

• 3i1 undersøgelsen er i gang. Det er en trivselsundersøgelse, en APV og en lederevaluering sla et sammen. Vi 

afventer resultatet. 

• A rsmøde for skoleledelser. I uge 44 er en del af ledelsen i Odense fra onsdag til fredag til skoleledernes 

a rskongres sammen med andre skoleledelser fra Hvidovre.  

• Krea-gangen er lidt forsinket. Derfor er vi i dialog med andre skoler i Hvidovre om la n af deres lokaler. 

Eleverne skal til valgfagsprøve op til jul, og det er vigtigt, at de kender de lokaler, de skal til prøve i.  

• Skolen har endnu engang vundet den samlede pokal i Hvidovremesterskaberne i skak.  

• SFO’ens personale har afholdt personalelørdag om bæredygtighed og æstetik i SFO’en. Det skal kunne ses i 

børnenes hverdag, at skolen har taget stilling til bæredygtige og æstetiske løsninger.  

•  

Formand: 

• Formandsnetværket har trange ka r. Det er endnu ikke lykkedes at mødes i dette skolea r.  

• Sara Bentzon har sendt datoer til et møde med de tre bestyrelser om den nye budgettildelingsmodel.  

• Der har været et par forældrehenvendelser om blandt andet mobiler og ønske om aftaler om brug af sociale 

medier.  

Alle 



• Klassedannelse fylder pa  5. a rgang.  

Medarbejdere: 

• Der løbes stærkt. De selvstyrende team gør det sværere at have en samlet personalegruppe. Der er oprettet 

en trivselsbande for personalet, som vil invitere til fællesskabende aktiviteter.  

SFO:  

• Forældrera det har et ønske om at komme i kontakt med bestyrelsen. Formanden for forældrera det har altid 

mulighed for at deltage i alle bestyrelsesmøder.  

SKOK:  

• Intet 

18:00 Aftensmad 
 

Alle 

18:30  

Tilsyn med princip (Mobilfri skole) 

Henrik fremlagde resultatet af den undersøgelse, der er foretaget blandt lærerne om udmøntningen af princippet.  

Bestyrelsen konstaterer, at reglen i princippet om at alle elever skal aflevere telefonen hver morgen ikke udmøntes i 

alle klasser. Det blev ogsa  fortalt, at telefonerne ikke pt. er forstyrrende, men ligger i taskerne.  

Det blev besluttet at fastholde princippet med den opmærksomhed, at telefonerne ikke ma  være forstyrrende i 

undervisningen, og at de ikke ma  være a rsag til da rlig trivsel i pauserne. Skolen skal arbejde videre med 

udmøntningen af princippet uden at konflikter om aflevering af telefonerne bliver ødelæggende for relationer mellem 

elever og lærere.  

Henrik 

19:00 
Budgettildelingsmodel – next step 

Vi mødes med Sara i november. 
Niclas 

19:15  
Status pa  arbejdet med skolens udviklingsplan 

Planen blev fremlagt.  
Henrik 

19:35 Princip og model for klassedannelser 6. a rgang Henrik/Bente 



Processen blev fremlagt. Der blev stillet forslag om, at lærerne faciliterer et netværk for kontaktforældre i klassen. Kan 

vi flytte klasserejsen til 6. klasse for at understøtte det nye fællesskab? 

Bestyrelsen har evalueret de erfaringer, som skolen har fa et og bakker op om den justerede proces.  

19:55 Lukket punkt: Borgermesterbrev – sendt til ledelse og bestyrelse Alle 

20:15  

Opsamling pa  dagens møde – hvad har vi besluttet / skal noget kommunikeres  

 

Der opfordres til at digital dannelse tages op pa  næste møde som orientering.  

Alle 

20:20  Evt. + input til kommende nyhedsbrev  Alle 

  

  

Forberedelse/kommentarer:  

  

Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse:  

 

Evt.: 

 


